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Št. delovodnika: 013-1/2025-5 

Datum: 28. 5. 2025 

 

ZAPISNIK 

4. seje Sveta staršev, ki je bila v četrtek, 28. 5. 2025, ob 16:30 v učilnici šole. 

 

 

Dnevni red:  

1. Potrditev predloga dnevnega reda 

2. Zapisnik 1. izredne seje in pregled sklepov 1.izredne seje 

3. Potrditev nove predstavnice 7.a 

4. Potrditev članov upravnega odbora šolskega sklada 

5. Poročilo šolskega sklada 2023/2024 (priloga) 

6. Finančni načrt šolskega sklada 2024/2025 (potrjevanje subvencij iz šolskega 

sklada, priloga ) 

7. Seznanitev in potrjevanje seznama učnih gradiv 2025/2026 (v prilogi) 

8. Predlog novih nadstandardnih programov v šolskem letu 2025/2026 

9. Mnenje sveta staršev k predlogu Kodeksa ravnanja v vzgojno- izobraževalni 

skupnosti 

10. Pobude in vprašanja za šolo in vrtec 

11. Poročilo predstavnice staršev v komisiji za prehrano 

12. Predstavitev aktiva Sveta staršev Slovenije (ZASSS) 

13. Razno (anonimka...) 

 

Prisotni člani: Nastja Klajnšek, Ksenja Kokot, Ilija Ilić, Nevena Cestnik, Andrej Horvat, 

Tina Intihar, Doris Lenart, Jana Tovornik, Tomaž Kranjec, Sabina Krajnc, Jasmina Horvat, 

Katjuša Lebar Žalar, Vida Žinko, Meta Majnik Krajnc, Danka Gagić, Karmen Šijanec, Nina 

Vidovič, Anja Premzl (namestnica Irme Brodnjak Firbas), Matej Verbajs, Klaudija Cebek 

Budja, Branka Zagoranski 

Opravičeno odsotni člani: Amadeja Korenjak, Arnela Galić, Ivo Firbas, Miha Lešnik 

Neopravičeno odsotni člani: / 

Prisotni vabljeni: ravnatelj Mitja Vidovič, pomočnica ravnatelja za vrtec Viktorija Vrabl, 

pomočnik ravnatelja Iztok Milošič  
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Predsednica pozdravi navzoče in za zapisnikarja seje predlaga Nastjo Klajnšek, predstavnico 

oranžne igralnice vrtca. Predlog da na glasovanje. 

Sklep 22: Svet staršev za zapisnikarico seje potrdi Nastjo Klajnšek. Za šolo bo zapisnik 

pisala pomočnica ravnatelja za vrtec Viktorija Vrabl. 

Sklep je sprejet z 20 glasovi za, 0 proti. 

K točki 1.  

Predsednica prebere predloge dnevnega reda in predlaga njegovo sprejetje. 

 

Sklep 23: Svet staršev potrdi dnevni red. 

Sklep je sprejet z 20 glasovi za, 0 proti.  

K točki 2. 

Predsednica SS predstavi sklepe 1. izredne seje, z dne 17. 4. 2025: 

Sklep 1: Svet staršev se strinja, da na 1. izredni seji predsednici Katjuši Lebar Žalar sejo 

pomaga voditi podpredsednik Ilija Ilić. 

Sklep 2: Svet staršev za zapisnikarico seje potrdi Nastjo Klajnšek. 

Sklep 3: Svet staršev potrdi dnevni red. 

Sklep 4: Svet staršev se strinja, da g. ravnatelj na seji poda izjavo glede dogajanja v zimski 

šoli v naravi 7. razredov. 

Sklep 5: Svet staršev sprejme sklep, da se predsednica in namestnik obrneta na ustanovitelja 

in Svet zavoda glede aktualne problematike in obtožb s strani vodstva šole, padajočega ugleda 

šole, odsotnosti določenih učiteljev in druge problematike ter pozoveta, da se to obravnava na 

seji Sveta zavoda. 

Predsednica pove, da sta se s podpredsednikom udeležila sestanka na občini, kjer sta občino 

in predsednika Sveta zavoda obvestila o aktualnem dogajanju. Predsednik Sveta zavoda je 

podal mnenje, da mora Svet staršev pred naslednjo sejo Sveta zavoda pisno predlagati zadeve 

za obravnavo, da se preveri, ali se vse točke tičejo Sveta zavoda in ali so primerne za 

obravnavo na seji. Namestnik doda, da so se dogovorili, da se bodo trudili za izboljšanje 

sodelovanja in da se bodo bolj redno sestajali. S strani župana so dobili napotke glede 

sodelovanja in komunikacije. 

Predsednica pove, da se vsi sklepi izvajajo oz. so realizirani. 

Predstavnica 9.b razreda se je seji pridružila ob 16:40. 
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K točki 3. 

Predsednica obvesti predstavnike, da je na zadnji izredni seji Sveta staršev predstavnik 7.a 

podal svojo odstopno izjavo. Starši v razredu so izglasovali novo predstavnico, ki jo lepo 

pozdravi. 

Sklep 24: Svet staršev potrdi novo predstavnico oddelka 7.a. Za predstavnico je bila 

imenovana gospa Karmen Šijanec. 

Sklep je sprejet z 21 glasovi za, 0 proti. 

K točki 4. 

Predsednica preda besedo ravnatelju, ki pove, da še ni sklepa inšpekcijskega nadzora na temo 

šolskega sklada. Pove, da ima šolski sklad zaenkrat dva ločena pravilnika, napotek 

inšpektorice pa je bil, da se ta dva dokumenta združita. To bo sklad tudi realiziral, ko bo z 

današnjim dnem potrjen s strani Sveta staršev. Doda, da sta se na 1. seji potrdila predsednik in 

namestnik upravnega odbora šolskega sklada in predlaga, da se ju na seji Sveta staršev potrdi, 

kot je predlagala inšpektorica. Doda, da bo realizirana še ena sprememba, ki pa za sabo ne 

nosi velikih sprememb v samem delovanju, in sicer, da bo od zdaj naprej vsako prošnjo za 

odobritev sredstev iz šolskega sklada moral potrditi upravni odbor, do zdaj je to naredila 

svetovalna služba. 

Po tem se je oglasil predsednik šolskega sklada, ki je potrdil, da je po mnenju inšpektorata 

potrebno združiti vsebino obeh dokumentov. Je pa opozoril na to, da čeprav zakon jasno 

določa, kdo je po cenzusu upravičen do socialne pomoči in kdo ne, bi bilo vseeno bolje, da bi 

o tem odločala socialna služba, ki ima širšo sliko glede finančnega in socialnega statusa 

družin, tega upravni odbor nima. Zato predlaga, da se počaka na končno odločbo.  

Sklep 25: Svet staršev je na seji dne 28. 5. 2025 izmed potrjenih članov upravnega 

odbora šolskega sklada izvolil g. Verbajsa za predsednika upravnega odbora šolskega 

sklada in go. Dragico Kosi za namestnico predsednika upravnega odbora šolskega 

sklada do poteka trenutnega mandata celotnega upravnega odbora šolskega sklada. 

Sklep je sprejet z 21 glasovi za, 0 proti. 

K točki 5. 

Predsednica da besedo predsedniku šolskega sklada, ki predstavi prihodke in odhodke 

šolskega sklada za leto 2023/2024. Pove, da je med prihodki glavnina donacij staršev in 

podjetij. Posebnosti ni, struktura sledi prejšnjim letom.  

Sklep 26: Svet staršev se seznani s poročilom šolskega sklada za leto 2023/2024. 

Sklep je sprejet z 21 glasovi za, 0 proti. 
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K točki 6. 

Predsednica da besedo predsedniku šolskega sklada, ki predstavi finančni načrt šolskega 

sklada za leto 2024/2025. Pove, da je med predvidenimi prihodki glavnina donacij staršev in 

podjetij ter sredstev od zbranega papirja. Posebnosti ni, struktura sledi prejšnjim letom. 

Izpostavi, da med donacijami staršev zaznava upad, ki bi ga morda lahko pripisali dogajanju 

na šoli.  

Ravnatelj je pohvalil plan šolskega sklada, ki zelo dobro deluje. Pohvalil je učence šole, ki so 

na Hajdinski tržnici veliko zaslužili, del njihovega zaslužka je prav tako šel v šolski sklad. 

Meni, da upad prihodkov s strani donacij staršev ni odraz dogajanja na šoli ali nezaupanja, 

temveč slabšega stanja v državi, saj je na drugi strani moč zaznati tudi povečano število 

prošenj za sofinanciranje. Zahvali se, da se je upad donacij staršev lahko nadomestil z več 

izpeljanimi akcijami in donacijami drugih podjetij. 

Oglasil se je predstavnik modre igralnice, ki ga je zanimalo, zakaj je del sredstev iz šolskega 

sklada namenjen nakupu 3-D tiskalnika in kompleta za Vex robotiko, glede na to, da je šola 

dobila sredstva iz projekta i-šola. Prosil je ravnatelja za razlago. Ravnatelj je odgovoril, da je 

šolski sklad namenjen tudi nadstandardu in ne samo kritju sredstev otrokom iz socialno šibkih 

družin. Ker bo občina prispevala veliko denarja za nove prostore, iz sredstev i-projekta pa se 

je kupilo že ogromno sredstev za šolo, je za 3-D tiskalnik šlo malo sredstev glede na celotni 

proračun, ki jih šolski sklad glede na plan lahko pokrije.  

V nadaljevanju se je razvila debata glede ostalih sredstev iz šolskega sklada. Predstavnica 4.b 

razreda je primerjala namenjena sredstva za pomoč kritja zaključnih izletov z drugimi in 

izpostavila, da se ji glede na vse ostale zneske sredstev ta znesek zdi nizek. Predsednik 

šolskega sklada je pojasnil, da zneske za socialno pomoč pripravljata obe svetovalni službi 

glede na prejšnja leta in da ta znesek vsako leto variira. Če sredstev za pomoč kritja 

zaključnih izletov socialno šibkim zmanjka in se to pravočasno javi, pa se je še vedno 

odobrilo dodatna sredstva, iz katerih se lahko črpa. Če ostanejo sredstva za socialno pomoč iz 

enih postavk, se lahko prenesejo tudi na druge postavke. 

Sklep 27: Svet staršev sprejme finančni načrt šolskega sklada za leto 2024/2025 v 

predlagani vsebini. 

Sklep je sprejet z 21 glasovi za, 0 proti. 

Predsednik šolskega sklada se je zahvalil vsem predstavnikom za potrditev predsednika in 

namestnice upravnega odbora. 

K točki 7. 

Ravnatelj je pojasnil, da je šola od ministrstva pridobila nabor cen za učna gradiva in da se le-

te gibljejo v cenejšem rangu, kar je velik dosežek. Cene so se znižale na račun zmanjšanja 
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števila delovnih zvezkov, kar pozdravlja tudi svetovalka z Zavoda za šolstvo, ki podpira druge 

metode učenja in lastno zapisovanje v zvezek, saj je močno padla kvaliteta pismenosti. 

Razvila se je debata glede učnih gradiv v posameznih razredih in glede velikega števila kopij 

in delovnih listov, ki se največkrat niti ne rešijo, se izgubijo, ne služijo namenu. Zbrani smo 

prišli do zaključka, da so delovni listi in kopije učenčeva odgovornost.   

Ob 17:30 sejo zapusti predstavnik bele igralnice. 

Sklep 28: Svet staršev se seznani in potrdi seznam učnih gradiv za leto 2025/2026. 

Sklep je sprejet z 20 glasovi za, 0 proti. 

K točki 8. 

Ravnatelj pove, da ni novosti pri nadstandardnih programih in predstavnike seznani, da 9. 

razredom niso bila odobrena sredstva za šolo v naravi in predlaga, da se kot lani razredna 

večina odloča, ali bodo te stroške krili sami. Predstavnica 3.a razreda je izpostavila, da bi bilo 

dobro, da se po razredih poenoti soglasje za izvedbo nadstandardnih programov, pri čemer bi 

se morala vsem zagotoviti anonimnost pri podajanju oziroma zavračanju soglasja. Starši se 

velikokrat nočejo izpostaviti in poimensko napisati, da se ne strinjajo z izvedbo 

nadstandardnega programa, zato velikokrat podajo soglasje, čeprav se ne strinjajo.  

Predstavnica 5.b razreda postavi vprašanje, ali je vsako leto za učence razpisan nadstandardni 

program in kaj od programov je obvezno. Ravnatelj je odgovoril, da je za šolo obvezno, da 

ponudi 1 šola v naravi, ki se na šoli izvaja v 4. razredu in se jo pokrije s sredstvi z ministrstva. 

Vsi ostali programi so nadstandardni in se potrjujejo znotraj posameznih razredov. 

Več predstavnikov izrazi skrb, da je teh nadstandardnih programov preveč, da predstavljajo 

preveliko finančno breme za starše. Kljub vsemu pa bi jih otrokom želeli privoščiti, saj ne 

želijo, da so zaradi tega stigmatizirani. Predlagajo, da bi se zmanjšalo število plavalnih 

tečajev, ki so zdaj vsako leto od rdeče igralnice do 3. razreda, oziroma predlagajo, da se ne 

ponudita plavalni tečaj in nadstandardni program isto leto. Razvije se debata. 

Ob 17:40 sejo zapustita predstavnici 1.a in 4.a razreda. 

Sklep 29: Svet staršev se seznani in potrdi nadstandardne programe za šolsko leto 

2025/2026, ki se izvajajo brezplačno za starše in ki jih krije občina.  

Sklep je sprejet z 18 glasovi za, 0 proti. 

Sklep 30: Svet staršev se seznani s plačljivimi nadstandardnimi programi za šolsko leto 

2025/2026, s tem da se za izvedbo ponudbe s pomočjo anonimne ankete odločijo starši v 

razredu ali igralnici. Potrebna je polovica (50 %) od vseh tistih, ki glasujejo. 

Sklep je sprejet z 18 glasovi za, 0 proti. 
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K točki 9. 

Predstavniki staršev so se pred sejo že seznanili s predlogom Kodeksa ravnanja v vzgojno- 

izobraževalni skupnosti. Predsednica odpre debato.  

Predstavnik 8.b razreda vpraša, kaj je namen tega kodeksa. Ravnatelj odgovori, da tako, kot 

imamo pravila za učence in kodeks za učitelje, imajo sodobne šole tudi kodeks Sveta staršev. 

Sicer ni pravni dokument, ampak je povabilo k dobri komunikaciji. Je signal vsem, da se 

zavežemo k dobri komunikaciji na obeh straneh. Ta kodeks je trenutno osnutek, predlaga, da 

se drugo leto dodajo še kakšni predlogi, da se kodeks dodela. Prav tako izpostavi, da sam že 

opaža izboljšanje komunikacije in verjame, da smo na dobri poti. Hkrati se opraviči za vse 

trenutke, ko je pokazal preveč čustev.  

Sklep 31: Svet staršev se seznani s predlogom Kodeksa ravnanja v vzgojno- 

izobraževalni skupnosti in se odloči, da ga bodo podrobneje obravnavali v naslednjem 

šolskem letu. 

Sklep je sprejet z 18 glasovi za, 0 proti. 

K točki 10. 

Predstavnik 2.b razreda zastavi vprašanje ravnatelju, ali obstajajo podatki primerjav uspeha 

nacionalnega preverjanja znanja učencev naše šole z ostalimi. Našel je nekaj starih podatkov, 

zanima ga, kako je z uspehom danes. Ravnatelj je odgovoril, da so podatki vsako leto 

objavljeni v poročilu letnega delovnega načrta za prejšnje leto. Pove, da so načeloma rezultati 

kar dobri, so pa odvisni od generacije same. Pove, da se gibljemo nekje v povprečju. Doda, da 

so rezultati nacionalnega preverjanja znanja zagotovo nek pokazatelj uspeha učencev, niso pa 

tako pomembni, so še drugi pomembnejši pokazatelji. 

Predstavnica 7.a zapusti sejo ob 17:55.  

Predstavnica 3.a razreda je zastavila še vprašanje glede tega, kdaj bodo za starše vidni 

rezultati športno vzgojnega kartona. Ravnatelj je odgovoril, da je šola že vpisala svoje 

rezultate in jih poslala naprej, Slofit pa rezultate objavi, ko dobijo rezultate vseh šol celotne 

Slovenije.  

Ravnatelj zapusti sejo ob 18:00. 

K točki 11. 

Predstavnica staršev v komisiji za prehrano predstavi poročilo s sestanka ter seznani 

predstavnike staršev z vsemi pohvalami in kritikami. 

Predstavnica 2.a zapusti sejo ob 18:10. 
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Sklep 32: Svet staršev se seznani s poročilom komisije za prehrano. 

Sklep je sprejet s 15 glasovi za, 0 proti. 

K točki 12. 

Predsednica pojasni, da se je že prejšnje leto pojavil predlog za priključitev v aktiv Sveta 

staršev, pri čemer je bil problem, da v naši regiji ni deloval takšen aktiv. Letos je prišla 

pobuda iz Ljubljane, da par predstavnikov Podravske regije vabijo, da se organizirajo in 

sestavijo Podravski aktiv, tako da se lahko na regijski ravni povezujejo, pogovarjajo, delijo 

izkušnje. Predstavniki so na to pobudo dobro reagirali in idejo pozdravili kot dobrodošlo. 

Sklep 33: Svet Staršev se je seznanil s predstavitvijo aktiva Sveta staršev (ZASSS). Člani 

sveta podpirajo aktivno sodelovanje v ZASSS in se strinjajo, da se ob prenovi 

poslovnika vanj vključi ustrezen člen, ki se nanaša na sodelovanje Sveta staršev OŠ 

Hajdina z enoto vrtec v ZASSS. 

Sklep je sprejet s 15 glasovi za, 0 proti. 

K točki 13. 

Predsednica predstavi anonimno pismo, ki je bilo pred sejo posredovano tudi staršem. Gre za 

pismo, v katerem se obravnava delovanje vrtca, zato besedo preda pomočnici ravnatelja za 

vrtec, Viktoriji Vrabl. Ta pojasni, da gre za kritiko glede zadrževanja hišnika v vrtcu in 

poudari, da mora biti prisoten, da stvari potekajo brezhibno in tekoče. V skupine občasno 

pridejo tudi drugi zaposleni vrtca (kuharice, čistilke, tajnice), ki so med otroci vedno lepo 

sprejete. Tako da se ji to anonimno pismo zdi brez neke osnove in vsebine. Glede kritike na 

to, da si otroke jemlje v naročje, pove, da sta v dveh skupinah njegova vnuka in se ji zdi 

povsem normalno, da jima posveti pozornost, ko se v ti skupini oglasi. Glede vpisa dotičnih 

otrok (vnukov hišnika), ki so iz druge občine, se jasno pove, da so se otroci vpisali v času, ko 

so bili še občani Občine Hajdina. 

Med predstavniki staršev se razvije debata glede tega anonimnega pisma in glede obravnave 

vseh ostalih. Pojavi se predlog, da se Svet staršev z anonimnimi pismi, ki se spuščajo na 

osebno raven, sploh ne bi ukvarjal, prav bi bilo, da se starši s težavami obrnejo najprej na 

predstavnika, ki bi nato deloval naprej v skladu z lestvico. Razvije se debata, ali bi Svet 

staršev sploh obravnaval kakršna koli anonimna pisma. 

Predstavnik modre igralnice je na pomočnico ravnatelja za vrtec naslovil vprašanje, ali se 

vrtec ne more osvoboditi in imeti ločenih sej. Pomočnica ravnatelja je vprašanje zavrnila. 

Sicer pa so se starši strinjali, da bodo tudi vrtčevski otroci slej kot prej postali del šole, zato je 

dobrodošlo, da se že prej seznanijo z dogajanjem na šoli.. Predstavniki v Svetu staršev so bili 

pozvani, naj ne sodelujejo zgolj formalno, temveč aktivno prispevajo k delu Sveta. 

Opozorjeno je bilo, da nima smisla, da je predstavnik prisoten le na prvi seji, nato pa večino 
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leta odsoten, saj je za učinkovito delovanje Sveta pomembna redna udeležba predstavnikov in 

seznanjanje staršev tako v razredih kot v igralnicah. 

Predsednica se je zahvalila za zadnjo sejo, ki je potekala zelo suvereno. Predstavnike pohvali 

in pove, da ji je všeč, da se pove svoje mnenje in se razvijejo debate, ne da se samo dvigujejo 

roke in potrjujejo formalnosti.  

Seja se zaključi ob 18:25. 

 

 

Zapisnikarica:                                                                                 Predsednica Sveta staršev:  

Nastja Klajnšek l.r.                                                                           Katjuša Lebar Žalar l.r. 
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